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Sveiki,

Teikiu TT suformuotą nuomonę VK balsavimui. Prieš tai norėčiau truputį Jus įvesti į situaciją, kas tikiuosi padės priimti atsakingą sprendimą. 
Apie aukšto meistriškumo biudžetą. 
Paskaičiavimai.
Užsienio startai
Likutis: 12400e
Stovyklos:
Likutis: 6293e
Stovykla užsienyje:
Likutis: 4200e

Viso likutis: 22 893e

~ 8000e kainuos EČ. 
~ 2000e Latvian U17
~ 8000e savaitinė stovykla Palangoje rugpjūčio 9-15. 

Vasaros pabaigoje yra Latvian International, kur mano nuomone stipriausiems žaidėjams reikia važiuoti. 
Estijoje jaunimo turnyrai gruodį.
Savaitgalinės stovyklos. 
Jaunimo turnyrai artimame užsienyje.

Taigi, kaip matote, pinigų mes turime tiek kiek turime.  Kaip juos išleisime? ČIA YRA MŪSŲ ATSAKOMYBĖ. Mano vizija stiprinti VISOS LIETUVOS
BENRĄ BADMINTONO LYGĮ, vykdyti daugiau bendrų veiklų ir KELTI ŽAIDĖJŲ LYGĮ TRENIRUOČIŲ PROCESE. Mes turime po keletą gerų žaidėjų
keliuose klubuose ir svarbu kuo dažniau vieniems su kitais treniruotis. Aš atėjau su šia vizija ir, mano nuomone, įvydytos veiklos buvo labai sėkmingos,
tiek Trenerių tobulėjimui, tiek žaidėjų. TT aktyviai svarstėme ar vežti komandą į EČ. Buvo prabalsuota, kad vežti. Argumentai: žaidėjai gaus daugiau
mačų ir tarptautinės patirties, tuo pačiu ruošime žaidėjus sekančiam U17 čempionatui, dalyvavimas komandiniame suteikia daugiau kvotų asmeniniam
čempionatui, motyvacija ateičiai. 

Sekanti klausimas- ar pilnai apmokėti už asmeninį čempionatą, ar dalinai? Prabalsuota už dalinį apmokėjimą. Asmeninis čempionatas žaidėjui kainuotų
~245e. Šie sutaupyti federacijos pinigai būtų skirti auksčiau išvardintoms veikloms finansuoti, tai reiškia platesniai žaidėjų masei. 

U17 grupė gavo tikrai daug dėmesio šiasi metais: Polish Open, Latvijos turnyras, Latvijoje stovykla, EČ komandinis, EČ asmeninis. Visos veiklos buvo
skirtos, kad jaunimas patobulėtų ir tinkamai pasiruoštų čempionatui. 

Pagrindinis klausimas- ar apmokėti pilnai, ar žaidėjai susimoka mažą dalį išlaidų, kad LBF šiuos finansus galėtų panaudoti visų likusių rintinių
tobulėjimui. Prašau atsakingai atiduoti savo balsą.

Balsavimų (apklausų) turinys

 1. Europos U17 čempionto finansavimas  (K.Navickas)

Sąmata prisegta
Viso 7829 Eur.

Klausimas - Ar amokėti asmeninį Europos U17 čempionatą dalinai ar pilnai?

 Balsavimo rezultatai Balsavo - 11/12 [ 91.67 % ] Kvorumas yra

 Pilnai 9/11 [ 81.82 % ] Nubalsuota už šį variantą
      A.Kamantauskas ,   A.Kepežinskas ,   A.Kvedarauskas ,   V.Liorančas ,   D.Narvilas ,   V.Slušnienė ,   A.Slušnys ,   L.Supronas ,   L.Vaškevičius

 Dalinai 1/11 [ 9.09 % ]
      K.Navickas

 Nebalsuoju 1/11 [ 9.09 % ]
      P.Bartušis

 2. Europos U17 čempionto sudėtis

Merginos:
Viltė Paulauskaitė
Monika Sukackaitė
Jogailė Kelečiūtė

Vaikinai:
Domas Pakšys
Matas Mackevičius
Rokas Lesinskas



Šie sportininkai pasirinkti pagal:
1. LBF reitingą.
2. Perspektyvą ruošiantis po dviejų metų vyksiančiam U17 čempionatui.
3. Kategoriją. Rokas daugiau matomas kaip dvejetų/mišrių žaidėjas ko mum ir reikia komandiniame U17 čempionate.
4. Motyvaciją/pastangas tobulėti. 

Klausimas - Ar tvirtinate žaidėjų sudėtį ?

 Balsavimo rezultatai Balsavo - 11/12 [ 91.67 % ] Kvorumas yra

 Taip 11/11 [ 100.00 % ] Nubalsuota už šį variantą
      P.Bartušis ,   A.Kamantauskas ,   A.Kepežinskas ,   A.Kvedarauskas ,   V.Liorančas ,   D.Narvilas ,   K.Navickas ,   V.Slušnienė ,   A.Slušnys ,   L.Supronas ,   L.Vaškevičius

 Ne 0/11 [ 0.00 % ]
    

 Nebalsuoju 0/11 [ 0.00 % ]
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